
 

 

Lerums Bridgeklubb      Protokoll nr 2 2024/2025 
Styrelsemöte tisdag 8 oktober 2024 
 
Närvarande:      Ej närvarande: 
Elisabeth Svenson, ordf.     Peggy Veerman 
Ronny Terbrant  
Birgitta Petersson 
Christina Petrelius-Larsson 
Eliza Åkeson 
Johan Wihlander 
Fredric Olesen        
                  

1. Mötets öppnande 

Ordförande Elisabeth Svenson hälsade välkommen och förklarade mötet för öppnat. 

2. Val av justeringsperson.  

Christina Petrelius-Larsson utsågs till justeringsperson. 

3. Godkännande av dagens agenda/ ev. nya ärenden 

Agendan godkändes utan anmärkningar. 

4. Tidigare protokoll.  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

5. Ekonomisk rapport 

För närvarande ligger vi ca 20 kSEK minus. En av anledningarna är att vi haft färre 
deltagare på våra tävlingar i augusti och september, jämfört med förra året. 
Vi har heller inte ännu fått in avgifter för den kommande nybörjarkursen, vilket 
kommer att hjälpa till att rätta till resultatet. Det har också genomförts en mattvätt 
efter sommaren som bidrar till det negativa resultatet. Vi följer upp detta löpande 
och kommer att jobba vidare med att få upp antalet spelare på våra tävlingskvällar. 
 
Caféredovisningen har ändrats så att vi framöver bättre kan följa upp hur många som 
fikar med hjälp av Vinstkupong eller Kommittékupong. 

6. Utbildning- och rekryteringsgruppen. Enkät gamla medlemmar, Christina  

Det har skickats ut ett epostmeddelande till 24 personer som tidigare deltagit i spel 
hos oss. Av dem har ett flertal återkommit, vilket är glädjande. Fortsatt arbete pågår 
för att locka tillbaka fler gamla medlemmar till klubben. 

7. Frukostmöte Rotary. Ronny  

Ronny besökte Rotary den 20 september och informerade om vår förening för ca 20-
25 medlemmar. Några av medlemmarna där har spelat tidigare, men ännu inget napp 
på att locka hit några av dem. 

  



 

 

8. Nybörjarkursen  

Av de som ska gå nybörjarkursen är det några som förmodligen kommer att kunna 
gå igenom kursen lite snabbare. För deras räkning planerar vi att starta upp en 
aktivitet på tisdagskvällar med lite högre tempo. 
 
Det diskuterades också möjligheten att erbjuda fortsättningskurser längre fram. 
 
Som tidigare år kommer vi att bjuda de som går färdigt nybörjarkursen hos oss på 5 
spelkuponger i syfte att locka dem till att vilja fortsätta spela hos oss. 

9. Fredagsbridgen, hur göra mer attraktiv? 

Vi har sett en vikande trend på fredagsbridgen, och det diskuterades olika förslag till 
att locka fler spelare till fredagar och konstaterade bland annat att det finns 
konkurrerande aktiviteter i kommunen på just fredagar. Det diskuterades olika 
lösningsalternativ som till exempel att se om faddrar kan locka med spelare. 
Diskussionen fortsätter vid nästa styrelsemöte. 

10. Distrikttillhörighet 

Frågan bordlades tills vidare. 

11. Lagtävlingen, hur går vi vidare? 

Ett beslut om formen för lagtävlingen måste fattas vid nästa styrelsemöte den 12 
november för att lagtävlingen ska kunna starta i januari. Johan W har en hel del 
erfarenhet av lagspel och informerade lite om hur andra klubbar gör. Ett förslag 
lades fram att klubben ordnar en ”prova på”-lagtävling med information om 
skillnader mellan lag- och partävling och Johan åtog sig att till nästa möte ta fram ett 
mer konkret förslag. 

12. Kommande program. Kommittébridge 30/11. 

Birgitta P tillfrågar en kontakt om leverans av kall mat till kommittébridgen och 
lämnar besked så snart som möjligt. Ronny T tar fram och distribuerar förra gångens 
körschema, inhandlingslistor mm. 

13. Nästa möte. 

Nästa styrelsemöte äger rum tisdag 12 november kl. 18:15 
 
Hedefors den 8 oktober 2024 
 
 
 
Fredric Olesen 
Sekreterare 
 
Justeras: 
 
   
Elisabeth Svenson   Christina Petrelius-Larsson 
Ordförande    Justeringsperson   


